

5 +

艺术家: 丁乙、耿建翌、胡介鸣、王友身、徐震 - 没顶公司出品、杨福东、余友涵、张恩利

开幕: 2014年2月23日 16:00-18:00

展期: 2014年2月24日—4月13日 (周一休息)

地址: 香格纳北京 朝阳区机场辅路草场地261号

联系: +86 10 6432 3202 | infobj@shanghARTgallery.com

香格纳画廊北京空间将于2014年2月23日隆重推出2014年度的第一个展览——“5+”。

展览将展出艺术家: 丁乙、耿建翌、胡介鸣、王友身、徐震 - 没顶公司出品、杨福东、余友涵、张恩利的创作, 这些作品或者少有公开, 或者从未在北京展出。

从2008年北京的空间开幕到去年2013年, 香格纳北京空间已历经5年的时间。从数字气质来说, “5”是个容易被大写的数字, 当面对这个数字的时候, 往往会让人感觉站在回望过去和面向未来的中轴线上; 在这里, 如果说“5”是一个时间概念上的计算单位, 那么“+”则是跳出物理维度的定义后, 表现出的明确态度: “5+”是一个新时间节点的开始, 是一种继承和延续, “5+”也是对5年之后的展望, 是新探索历程的起点; “5+”是个开放性的公式, 当时间渐行渐远, 当未完成被不断追赶, 当“+”出现在每一个被添加在后的数字之后, 当香格纳画廊北京空间来到2014年的第一个展览, “可能性”作为关键词被强调, 被寄予。

5 Plus

Artist: Ding Yi, Geng Jianyi, Hu Jieming, Wang Youshen, XU ZHEN - PRODUCED BY MADEIN COMPANY, Yang Fudong, Yu Youhan, Zhang Enli

Opening: 16:00-18:00, 23rd Feb., 2014

Duration: 23rd Feb. to 13th Apr., 2014 (Mon. Closed)

Address: ShanghART Beijing, No. 261 Cao Chang Di, Old Airport Rd., Chaoyang District

Contact: +86 10 6432 3202 | infobj@shanghARTgallery.com

ShanghART Beijing is pleased to present 2014 first exhibition "5 plus" at 23rd February, 2014.

Participating artists include Ding Yi, Geng Jianyi, Hu Jieming, Wang Youshen, XU ZHEN - PRODUCED BY MADEIN COMPANY, Yang Fudong, Yu Youhan and Zhang Enli, those works are barely displayed in public and never displayed in ShanghART Beijing.

Since ShanghART Beijing founded in 2008, till 2013 we have experienced for five years. From the number to say, "5" is a figure that is easy to be amplified, this number puts people on the axis that can both looking back over the past and expecting forward for the future. If we say "5" is a time concept unit, then the "+" represents a clear attitude rather than a physical definition. "5+" is a start of a new page, is an inheritance and a continuation. "5+" is the expectation for the next five years, and a beginning of a new journey. "5+" is a opening formula, when the time drifting away, the unfinished keep been pursued,

there will be a new number appear behind "+". As the first exhibition of ShanghART Beijing in 2014, "Possibility" is a keyword to be stressed, be hoped for.